
SPØRGSMÅL NR. S 802
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Fødevareministeren

Dato: 5. januar 2011

Stillet af: Benny Engelbrecht (S)

Finder ministeren, at det er acceptabelt, at Mejeriforeningen endnu ikke har 

fjernet sundhedsanprisninger af mælkeprodukter fra deres 

oplysningskampagne, selv om Fødevarestyrelsen den 20. november 2010 

traf afgørelse om, at påstandene var udokumenterede?

(Spm. nr. S 802).

Begrundelse

Der henvises i spørgsmålet til artiklen "Mælkekampagne er ulovlig" fra dr.dk 

den 5. januar 2011.  

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 5. januar 2011

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på 
Benny.Engelbrecht@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk.


